

東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 150/22-23  
運動實習及體驗團（澳洲）簡介會

敬啟者：

本校將就運動實習及體驗團（澳洲）行程及注意事項舉辦簡介會，現誠邀參加者及家長出席，謹將簡介會相關資料臚列於下：

日期：	七月十日（星期一）
時間：	上午 10:00 – 上午 11:00
地點：	A201-202 室
對象：	獲錄取的中一至中四學生及其家長（每位學生最多兩名家長出席）
簡介會內容：	行程簡介、交通安排、住宿、團規等事項

請於七月十日（星期一）將已填妥之回條逕交何乃昌老師，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與何乃昌老師聯絡。

此致  
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校



(陳妙霞)

謹啟

二零二三年七月七日

東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 150/22-23  
運動實習及體驗團（澳洲）簡介會

班號：\_\_\_\_\_

敬覆者：

本人為 \_\_\_\_\_ 班學生 \_\_\_\_\_ 之家長，並已知悉上述通告內容，並

將會出席簡介會。

不會出席簡介會。

此覆  
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

二零二三年 \_\_\_\_\_ 月 \_\_\_\_\_ 日

請以 ✓ 表示所選項目

TWGHs C.Y. Ma Memorial College  
Activity Circular 150/22-23  
Sport Learning and Experience Australia Study Tour Briefing Session

7<sup>th</sup> July 2023

Dear Parents

The school is going to organise the “Sport Learning and Experience Australia Study Tour” briefing session for our students and their parents. Details of the briefing session are listed as follows:

Date	:	10 <sup>th</sup> July 2023 (Monday)
Time	:	10:00am – 11:00am
Venue	:	Room A201 & 202
Target	:	All shortlisted S1 to S4 students and their parents (Maximum of two parents per student)
Briefing content	:	Itinerary introduction, transportation arrangements, accommodation, regulations, etc.

Please return the signed reply slip to Mr Ho Nai Cheong on 10<sup>th</sup> July 2023 (Monday). Please feel free to contact Mr Ho Nai Cheong on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha  
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.